

Ungdomskommittémöte 161206

Deltagande lag:

Team 03 Jocke
Team 04 Anna (sek.)
Team 05 Johanna
Team 06 Lars
Team 07 Anders
Team 08 Jon
Team 09 Anna
Styrelsen Carina

Genomgång av föregående protokoll

Förråd – det finns inga fler förråd att tillgå.

Team 04 delar idag med J20, J20 är inte nöjda med detta.

Ny organisation för förråd måste tas upp och diskuteras vid kommande möte inför kommande säsonger.

Placeringen av Damer A och tjejlaget är inte funktionell.

Vilken utrustning har föreningen/ska föreningen erbjuda?

”Benskydd och plock upp till U10” var svaret från Magnell. Jocke tog det vidare eftersom han har varit med att detta inte har efterföljts lika i alla lag. Jocke föreslår inventering och har kontaktat styrelsen.

Styrelsen har diskuterat detta men inte tagit något beslut. Ungdomskommittén sätter ihop

”önskelista” och lyfter vidare till styrelsen. Dokument som reglerar detta bör i så fall upprättas.

Carina tipsar om hockeyfonder som kan äska pengar ur. Både föreningar och privatpersoner kan söka. Inför kommande säsonger bör vi titta på det. Hockeybytesmarknad inom föreningen är ett alternativ. Jocke och Lars tar på sig att undersöka detta och rapporterar löpande.

Kommunikation kring sponsring

Tydligare kommunikation kring sponsring; NÄR, VAR, HUR? Finns idag bara med i betingsdokumentet och det behöver ändras. Ett speciellt dokument behöver upprättas med rätt information hur pengarna fördelas (t.ex. att om du säljer tryck på tröjor går pengarna inte till det enskilda laget utan till ungdomskommittén.) Ev. kommer en person att jobba med att driva sponsorfrågorna.

Beting

Efterbeställningar från Newbody kommer vecka 49 (Magnell bestämmer datum och går ut med detta. Toapapper går att sälja fram till 15 december och det finns fortfarande balar kvar för den som är intresserade. Urban kollar vidare kring jordförsäljning under våren och tar bla. kontakt med markandskommittén.

”Välkommen till”-folder

Vad ska finnas med? Synpunkter. Finns på Dropbox. Ska det finnas flera för olika sektioner? Vilket är huvudsyftet, marknadsföring eller information, eller båda?

Snygga anslag

Upptejpade lappar med viktig information bör sättas upp på snyggare och säkrare sätt. Lufab behöver ordna plats och ge oss information hur detta ska gå till. Anna kan laminera, filerna behöver skickas då. Anna ber Cathrine att kolla detta.

Inbetalning via SWISH vid skridskoskolan fixat

Målvaktsträning

Varannan söndag för alla ungdomslag. Vi önskar att det finns tränare med på isen så att detta kan följas upp på relevant sätt i det egna lagets träning.

Spelare som börjar sent på säsongen

Hur gör vi med beting?

Lägre beting (500 kr) appliceras på dessa spelare.

A-lagsdeltagande på ungdomslagsträning

A-laget är positiva till detta när det stämmer med deras tider.

A-lagsmatcher

”Knattedeltagande” på något sätt under A-lagsmatchernas periodpauser.

Vem skulle ansvara för detta? Vi funderar vidare.

Team 04 kör ev. testomgång på ”värmningsgathering” Cathrine och Anna (finansiering)

Skridskoskolan

Vi behöver god kontinuitet i vår skridskoskola, det är vår viktigaste rekryteringsbas.

Styrelsens förslag är ta kontakt med Joanna Kringberg för att se om hon mot viss ersättning kan tänka sig att dra i detta. Hela konceptet bör en översyn möjligen?

Föräldramöte sista gången för att smida inför framtiden?

Varje lag har möjlighet få ett SWISH-konto

Vad är aktuellt i ditt lag?

Info skickas till anna.lofors74@gmail.com

typ cuper (egna och sådan man åker iväg på), Vilka har kiosken? Andra nyheter.

Jobb som enskilda lag tar initiativ till och genomför

Vad gäller? Vad händer med pengarna

Hockeyträning för barn och ungdomar som börjar med hockey ”sent”.

Hur tar vi hand om dem?

Nyrekrytering? Carina tar kontakt med Oskar Jernström (sportchef)

Fördelning av ungdomskommitténs pengar

25 000 kr ska vi dela ut.

Nästa möte

10 januari kl 18.00

